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Podem la Floresta es presentarà a les eleccions municipals

El cercle Podem la Floresta es presentarà a les eleccions
municipals, tot i que els seus membres encara han de decidir si
ho faran sota aquest nom o crearan una nova marca política.
La formació s'ha donat a conèixer aquest diumenge a la Uref
amb una paellada popular que també ha servit per recollir les
peticions dels florestans sobre problemes urbans del districte. 

Podem la Floresta va néixer fa uns tres mesos, però aquest diumenge ha decidit presentar-se en societat. Així
la formació ha començat a recollir les reclamacions dels florestans per construir el programa electoral amb el
qual es presentaran als comicis municipals. El portaveu del cercle de la Floresta, Francisco Martín, ha explicat
que la pavimentació dels carrers, l'accessibilitat i el transport són algunes de les reivindicacions històriques del
districte.

Martín també ha subratllat que des de la Floresta se senten 'oblidats' davant la 'poca representació' a
l'Ajuntament i ha apuntat que el seu objectiu és aconseguir més presència al consistori de cara al nou mandat.

Francisco Martín: Volem escoltar les peticions de la gent de la Floresta per vertebrar el programa
polític. Volem també reivindicar les mancances històriques de la Floresta per construir el programa
electoral.

Prop d'un centenar de persones ha participat a l'àpat d'aquest diumenge, que ha posat punt final amb una
actuació musical. El líder de Podem, Pablo Iglesias, va explicar al setembre que el partit renunciava participar
a les eleccions municipals. Tot i això, les seccions locals de la formació d'alguns municipis, com Sóller i
Molins de Rei, han decidit presentar-se als comicis amb un altre nom.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/104598.html

Copyright 2024 Cugat.cat

Pagina 1 - 29/03/2024


